
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 30. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 200
Den netop offentliggjorte DANMAP-rapport, der opgør det danske forbrug af
antibiotika og følger resistensudviklingen i bakterier, viser, at forbruget af bred-
spektrede antibiotika fortsat er stigende i primærsektoren. På landets sygehuse
er forbruget af bredspektrede antibiotika steget med 125 pct. fra 2000-2009.
Hvad vil regeringen gøre for at sikre, at lægerne får vejledning om at bruge
antibiotika korrekt, så vi undgår unødig brug af antibiotika?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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